
Witam wszystkich 

 

Nazywam się Beniamin Wojtaszewski. Jestem uczniem klasy IA i bardzo chciałbym bronić praw 

uczniów naszego liceum. Swoją pierwszą ważną rolę zacząłem pełnić w klasie ósmej, gdy to 

zostałem wybrany na przewodniczącego klasy, lecz jeszcze wcześniej przed tym wydarzeniem 

byłem przydzielany na takie stanowiska jak skarbnik lub wiceprzewodniczący. Według niektórych 

cechowała mnie odpowiedzialność i wyrozumienie, zaś dla niektórych byłem po prostu etapem 

przejściowym i niekoniecznie wpływającym na życie klasy. Każdy ma swoich przeciwników i 

zwolenników, więc nie będę nikogo czarował, a w moich wypowiedziach i dążeniu do sukcesu 

najbardziej liczy się właśnie szczerość. 

 

Dlaczego akurat ja? 

Wiem, że dla niektórych osób może fakt, iż jestem dopiero w klasie pierwszej nie jest zbyt 

przekonujący. Nie jestem również zbytnio znany w życiu społecznym szkoły, lecz zawsze trzeba od 

czegoś zacząć. Wydaje mi się zaś, że moje doświadczenie z problemami, z którymi sam się 

zmagam lub też zmagałem znajdą miejsce na ewentualną pomoc uczniom jej potrzebującym. 

Jestem również bardzo otwarty na społeczność szkolną i nie stanowi dla mnie problemu 

angażowanie się w życie szkoły. Wyrozumiałość, ambicja i szczerość to moim zdaniem cechy 

najważniejsze u jakiegokolwiek kandydata, a mi ich moim zdaniem nie brakuje (nie chcę patrzeć 

na sprawę narcystycznie, lecz tak uważam). 

 

____________________________________________________________________________________________ 

 

Kandyduję na rzecznika praw ucznia w naszej szkole. Głównie dlatego, aby dbać o interesy 

uczniów naszej szkoły. Zostałem w grudniu wybrany do Młodzieżowej Rady Miasta Gdańska VI 

kadencji. Moim głównym priorytetem, który określałem w okresie kampanii wyborczej było 

powołanie komisji ds. Praw Ucznia w Gdańsku. Będę starał się współpracować ze 

stowarzyszeniami „prouczniowskimi” i organami miejskimi, które zajmują się kampaniami 

promującymi prawa i obowiązki ucznia. Chcę, aby każdy uczeń czuł się dobrze w gdańskich 

placówkach oświatowych, dlatego proszę o Twój głos w wyborach na rzecznika, nie zawiodę. 

 

Jeżeli spotkałeś się z sytuacją, w której jest potrzebna interwencja to napisz na: 

filipborawski.mrmg@gmail.com 

mailto:filipborawski.mrmg@gmail.com

